

Alpha Dhabi Holding PJSC

Disclosure of Appointment of Group Chief Financial Officer

Disclosure Date: 30 May 2025

Submitted via Efsah Electronic Disclosure System

Abu Dhabi Securities Exchange (ADX)

Dear Sirs,

In accordance with Article (4) of the Disclosure and Transparency Regulations issued by the UAE Securities and Commodities Authority, and in full compliance with the regulatory obligations applicable to publicly listed joint stock companies, Alpha Dhabi Holding PJSC hereby announces that it has approved the appointment of Mr. Fadi Sleiman as the Group Chief Finance Officer (GCFO), effective immediately.

Mr. Sleiman brings over than 22 years of executive experience in finance and investment across regional and international markets. Throughout his career, he has held key leadership roles within prominent financial and investment institutions, with responsibilities covering strategic financial leadership, cash flow and liquidity management, investor relations and funding matters.

Fadi holds CFA charter and CPA certificate; he holds a global executive MBA from INSEAD; he completed graduate studies at McMaster University in Ontario, Canada; and INSEAD IDP (International directors' program) and he holds an Accounting and Finance degree from The Lebanese University.

This disclosure has been made in adherence to the highest standards of regulatory transparency, and in accordance with the disclosure framework mandated by the UAE Securities and Commodities Authority and the Abu Dhabi Securities Exchange, to ensure fair access to material information for all shareholders and stakeholders.

Yours faithfully,



box SIGN 13KY939Q-175WPYR8

Hamad Salem Alameri – Board Member, Managing Director

حمد سالم العامري – عضو مجلس الإدارة المنتدب – الرئيس التنفيذي

Alpha Dhabi Holding PJSC

شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع

شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع
إفصاح عن تعيين الرئيس التنفيذي للشؤون المالية للمجموعة

تاريخ الإفصاح: ٣٠ مايو ٢٠٢٥
مقدم عبر نظام الإفصاح الإلكتروني (Efsah)

السادة/ سوق أبو ظبي للأوراق المالية،
تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى أحكام المادة (4) من نظام الإفصاح والشفافية الصادر عن هيئة الأوراق المالية والسلع، وعملاً بالالتزامات التنظيمية المفروضة على الشركات المساهمة العامة المدرجة، تود شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع أن تفيدكم بأن تم الموافقة على قرار تعيين السيد/ فادي سليمان في منصب الرئيس التنفيذي للشؤون المالية للمجموعة، وذلك اعتباراً من تاريخه.

يملك السيد فادي سليمان خبرة تنفيذية تزيد عن 22 عاماً في مجالات الإدارة المالية، والاستثمار على الصعيدين الإقليمي والدولي. وقد شغل خلال مسيرته المهنية مناصب قيادية عليا في مؤسسات مالية واستثمارية مرموقة، وتولى مسؤوليات مباشرة في التخطيط المالي الاستراتيجي، وإدارة التدفقات النقدية والسيولة، وعلاقات المستثمرين، وخطط التمويل.

يحمل فادي سليمان شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA) شهادة المحاسب القانوني المعتمد (CPA)، وشهادة الماجستير التنفيذي العالمي في إدارة الأعمال من معهد إنسياد، وأكمل دراسات عليا في جامعة ماكماستر في أونتاريو – كندا، وبرنامج المدراء الدوليون من إنسياد، هذا ويحمل شهادة في المحاسبة والمالية من الجامعة اللبنانية.

إن هذا الإفصاح يأتي التزاماً تاماً بمعايير الشفافية والإفصاح المنصوص عليها في الأنظمة المعمول بها لدى هيئة الأوراق المالية والسلع وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وضماناً لمبدأ تكافؤ الفرص والوصول العادل للمعلومة لكافة المساهمين وأصحاب المصلحة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،